
2 december 2020, Rijswijk

Geachte leden van de Griffie,

Namens het CDA zou ik graag een paar vragen te stellen in het Forum Stad over:

de betrokkenheid van de raad bij de herinrichting van straten zoals nu die van de Julianastraat

en over de plaatsing van fietsklemmen rond de supermarkt aldaar 

en over de plaatsing van fietsstallingsmiddelen rond het winkelgebied in de Herenstraat,

naar aanleiding van de rondrit vorig jaar met raadsleden en wethouder.

Met vriendelijke groet,

Menno van Enk


